

業社會責任

Corporate Social Responsibility

本會在提供優質服務及提倡社會公義的同時,亦不忘承擔作為一個社會服務機構的企業責任。 本會致力保護環境資源、提倡匡扶弱勢社群公開就業、推動家庭友善措施,以及為社會服務培 訓專業人才等方面盡一分力。

While providing quality services and promoting social justice, the Agency also devotes to fulfill its social responsibilities as a social service organisation. We committed to protect environmental resources, create job opportunities for the underprivileged, enhance family-friendly measures and provide training opportunities for the social services

環保項目

本會在香港賽馬會慈善信託基金的支持下,開展了「基督教家庭服務中心賽馬會大樓綠建環評認證及優化工程」。此項目的目標在於改善大樓的日常管理及設施,達致由香港綠色建築議會及建築環保評估協會所訂之標準。

為配合環保減廢政策,本會特別加強廢物管理及配套設施,並教育同事把廢物源頭分類及帶出未來廢物收費的信息。我們推行「都市固體廢物收費試驗計劃」,成功申請環境及自然保育基金資助港幣\$892,347,項目將由2017年4月開始,為期一年。

共融工作間

本會的服務著重融入及扶助弱勢社群。過去一年,Home Café及另一咖啡店為殘疾人士提供超過4,440個餐飲訓練時數及超過9,400個小時的餐飲工作機會。

「母乳餵哺友善工作間」

「母乳餵哺友善工作間」是本會「家庭友善」的措施之一,我們友善地接納僱員選擇在工作崗位繼續餵哺母乳,既方便女性同工,提升僱員士氣及生產力,同時促進整體社會健康。為此,本會在10個服務單位加強了相關措施,包括在安靜的角落加設屏風或簾子、合適的座椅及桌子、以及存放母乳的雪櫃以方便同事。



於單位設置母乳餵哺友善工作間。 Set up Breastfeeding-friendly Workplace in service units.



Environmental Protection Initiatives

With the generous support of the Hong Kong Jockey Club Charity Trust, the Agency has launched the 'Christian Family Service Centre Jockey Club Building BEAM Plus Accreditation and Enhancement Project' which aims at enhancing the building management practice and existing facilities of CFSC's Headquarters Building in accordance with the standards established by the Hong Kong Green Building Council Limited and the BEAM Society Limited.

To cope with the waste reduction policy, the Agency has strengthened the waste management measures and the ancillary facilities, and to educate our staff in service units on waste classification and future waste charges. We have gained the support of Environment and Conservation Fund for HK\$892,347 and will implement a trial project of Municipal Solid Waste (MSW) Charging Scheme starting from April 2017, for a period of 1 year.

在本會總部大樓推行減廢試行計劃。 A trial project of waste reduction has been implemented in the Headquarters Building of the Agency.



Inclusive Workplace

Helping disadvantaged group on social inclusion is the mission of the Agency. Last year, our Home Café and &other Café has provided over 4,440 hours of vocational training and over 9,400 hours of employment opportunities for people with disabilities.

Breastfeeding-friendly Workplace

'Breastfeeding-friendly Workplace' is one of the family-friendly measures taken by the Agency. Accepting employees' choices to continue breastfeeding in the workplace can not only help female employee to prolong the breastfeeding duration of infants, but also raise staff morale and productivity and promote the overall wellness of the society. The Agency has strengthened relevant measures in 10 service units by providing screens or curtains in quiet corners, providing appropriate chairs, tables, and refrigerator for breastfeeding colleagues to continue breastfeeding in the workplace.